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Raadsadviescommissie Algemene Bestuurlijke Aangelegenheden 

Gemeente Valkenburg aan de Geul  
Verslag van de vergadering de dato 20 mei 2019  
 
Aanwezig  
Voorzitter: W. Weerts 
Griffier: J. Pluijmen  
Leden:  N. Dauven(AB), M. Knubben(CDA), J. Kleijnen(VSP) en C. Fulmer-Bouwens(PGP) 

College: burgemeester J. Schrijen en algemeen directeur/gemeentesecretaris L.T.J.M. Bongarts 
Directie: --- 
Ambtenaren: S. Stassen en R Linckens 
 
Afwezig: B. Rooding-Eurlings(VVD) 
 
*plaatsvervanger(ster) voor een afwezig lid 

De geluidsbestanden en andere bijlagen van deze vergadering kunt u raadplegen bij de betreffende agendapunten in iBabs. 

 

Nr. Onderwerp Behandeling 
 

1.  
 

Opening en mededelingen De voorzitter opent de vergadering. Hij heet de aanwezigen van harte welkom en meldt aanwezigheid conform 
bovenstaand overzicht. 
 
Om te voldoen aan de wettelijke voorschriften ingevolge Artikel 35 Wet gemeenschappelijke regelingen licht de 
voorzitter toe dat ten aanzien van de zienswijzen die in deze raadscyclus behandeld worden het volgende wordt 
voorgesteld: 

 Alle zienswijzen die door de commissies akkoord bevonden worden, worden op 3 juni a.s. in één samenvattend 
raadsvoorstel ter besluitvorming aan de raad worden voorgelegd. 

 Indien de commissie zich niet kan vinden in de door het college voorgestelde zienswijze, dient er op 3 juni a.s. 
een separate nota ter besluitvorming aan de raad te worden voorgelegd. 

 
Externe aanwezigen: 

 In verband met agendapunten 6a, 6b en 6c (financiële stukken Veiligheidsregio Zuid Limburg en Meld- en 
Coördinatiecentrum) is de heer Klaassen aanwezig (tot 20.00 uur). Hij zal een presentatie verzorgen en ingaan 
op de gestelde vragen. 

 Verder is de heer L. Notten (chef basisteam Valkenburg) aanwezig. Samen met mevrouw S. Stassen (Team 
Veiligheid Toezicht en Handhaving) verzorgt hij de presentatie bij agendapunt 8. 

 Daarnaast zijn de heren J. Laumen (brandweer tot 20.00 uur) en F. Renet (wijkagent) aanwezig, evenals twee 
BOA collega’s.  
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2. Vaststelling van de agenda / aanmelden 
punten voor de rondvraag 

Er wordt voorgesteld de agenda als volgt te wijzigen: 

 Raadsinformatiebulletin (23) Meldplicht datalekken en beveiligingsincidenten als agendapunt 10.a aan de agenda 
toe te voegen.  

 Raadsinformatiebulletin (25 ) Provinciaal risicoprofiel Limburg als bijlage toe te voegen aan agendapunt 7 en de 

inhoud te betrekken bij de behandeling van agendapunt 7. 

De gewijzigde agenda wordt vastgesteld. 

 

De fractie AB heeft een vraag ingediend voor de rondvraag. Het overzicht is in iBabs geplaatst. 

 

3. Spreekrecht Burgers Voor het spreekrecht zijn geen aanmeldingen ontvangen. 
 

4. Vaststellen van het verslag van de 

commissie ABA de dato 18 maart 2019 

 

Naar aanleiding van het aangeboden conceptverslag zijn geen op- of aanmerkingen ontvangen. Het verslag wordt 
ongewijzigd vastgesteld. 

5. Actielijst De meest geactualiseerde actielijst is in iBabs geplaatst. 

 

Inbreng lid M. Knubben aangaande stand van zaken aanpak project brandveilig Valkenburg. 

 

Beantwoording/toezegging burgemeester J. Schrijen:  

 De burgemeester betreurt het zeer dat het project brandveilig Valkenburg door een aantal factoren (zoals het 

vertrek van de projectleider naar een andere werkgever, waardoor er hernieuwd moet worden opgestart) 

vertraging heeft opgelopen. De insteek is om dit zowel intern als extern omstreeks 1 juli op te pakken.   

 

Inbreng lid J. Kleijnen aangaande stand van zaken inzien advies college aanwijzen lokale publieke media-instelling.   

 

Beantwoording/toezegging burgemeester J. Schrijen:  

 Vanwege enkele zinsneden is het niet mogelijk het verslag openbaar ter beschikking te stellen. Daarom is ervoor 

gekozen om het verslag evaluatie TV Valkenburg bij de griffie ter inzage te leggen, zodat de leden van de raad 

daar kennis van kunnen nemen.  

 

6.a Presentatie begroting 2020 Veiligheids-

regio Zuid Limburg en Meld- en 

Coördinatiecentrum  
 

De heer Frank Klaassen (directeur Veiligheidsregio Zuid Limburg) verzorgt de presentatie.  
Voor wat betreft het advies van het college aangaande de in te dienen zienswijze geeft de heer Klaassen aan dat er 
niet meer opnieuw te prioriteren valt en dat alle middelen meermalen doorgelopen zijn. Met ander woorden: de 
citroen is uitgeknepen.  
 
Reactie leden M. Knubben, J. Kleijnen en N. Dauven. 
 
Beantwoording burgemeester J. Schrijen: 

 Besluitvorming: net als bij alle gemeenschappelijke regelingen stelt ook hier het algemeen bestuur de 
conceptbegroting op. Vervolgens kunnen alle deelnemende gemeenteraden daarover een zienswijze indienen. 
De ingediende zienswijzen worden besproken in het algemeen bestuur waarnaar het algemeen bestuur besluit de 
begroting al dan niet aan te passen. 

 Gemeentefonds: het gaat hier niet over de hoogte van de bijdrage uit het Gemeentefonds maar over de 
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verdeling naar rato van de inkomsten op het onderdeel veiligheid van elke gemeente op basis van het 
Gemeentefonds. Bij die verdeling van geld spelen allerlei zaken een rol, bijvoorbeeld de woningdichtheid. Deze 
parameters houden ook rekening met het feit hoe de gemeente eruitziet. Dit betekent dat de ene gemeente 
met 16.500 inwoners op het onderdeel veiligheid een ander bedrag kan krijgen dan een andere gemeente met 
hetzelfde inwoneraantal, omdat de parameters anders zijn. De onderlinge verdeling blijft hetzelfde, want dit 
schuift naar rato ook op en neer. 
Sommige gemeenten waren voorstander om de verdeelsleutel op basis van het inwoneraantal te bepalen. Die 
verdeelsleutel kwam voor de gemeente Valkenburg aan de Geul iets gunstiger uit, sommige gemeenten hebben 
immers te maken met veel incidenten maar andere gemeenten hebben daar bijna nooit mee te maken. Toen 
bleek dat de gemeente Maastricht veel moest bijleggen ging burgemeester Schrijen overstag en durfde hij de 
voorgestelde verdeelsleutel mee naar huis te nemen. De overgrote meerderheid kon hiermee instemmen. 
Ten aanzien van de middelen die de gemeente al gekregen heeft, daar komt in het laatste jaar nog € 3 miljoen 
bij. Over die € 3 miljoen ( waarvan € 800.000,00 voor onvermijdelijk/onontkoombaar) hebben enkele kleine 
gemeenten gediscussieerd over de vraag of deze niet nog eens langs de meetlat gelegd dienen te worden en of 
men geen inspanning kan doen om dit bedrag omlaag te brengen.  
De ambtenaren van de afdeling financiën hebben zitting in het ambtelijke overleg (maar die zijn minder gericht 
op de inhoud) en hebben een voorstel voorgelegd. Als reactie heeft de burgemeester aangegeven dat de 
gemeente een signaal moet afgeven dat het belangrijk is de kosten te blijven bewaken. De directeur financiën 
gaf aan in dit dossier geen enkele ruimte meer te hebben, dat er geen rek meer in zit. Als men dit te snel 
toegeeft verdwijnt de spanning op dit dossier. Vandaar het voorstel van het college ten aanzien van de in te 
dienen zienswijze. Als de commissie aangeeft dat het college daar nogmaals goed naar moet kijken neemt de 
burgemeester dit mee terug naar het college en de afdeling financiën. 

 In de presentatie is aangegeven dat het college het komende jaar wil kijken naar de gestelde kwaliteitseisen. 
Als men morgen besluit de opkomsttijd van 8 minuten naar 25 minuten te verhogen (wat in sommige delen van 
het land wel kan) wat doet de gemeente dan? In het veiligheidsprofiel staat duidelijk dat hier voor deze regio 
betreft weinig rek in zit. Het college is bereid deze discussie nogmaals te voeren. Zo wordt bijvoorbeeld op dit 
moment iedereen opgeleid tot volwaardige brandweerman. Misschien kan men een onderscheid maken tussen 
mensen die de haard binnenstappen en mensen die aan de buitenkant de pomp bedienen etc. Dan komt men op 
het punt van de vrijwilligers. Door een aantal acties in de afgelopen twee jaar heeft Valkenburg er twee of drie 
mensen bij, maar voor de komende jaren is er nog plek voor 4 nieuwe mensen. Jaarlijks gaan er gerichte brieven 
uit naar inwoners van bepaalde leeftijdscategorieën met de vraag of dit misschien iets voor hen is.   

 De burgemeester zegt toe aan de afdeling financiën te vragen om ook de inhoudelijke argumenten ten aanzien 
van de door het college opgestelde zienswijze op papier te zetten.  

 Uit de reacties maakt de burgemeester op dat het advies van de commissie is dat er ten aanzien van de € 2.2 
miljoen een aangepast voorstel ter besluitvorming aan de raad voorgelegd dient te worden, met de 
bijbehorende inhoudelijke argumenten. 

 Verhouding bijdrage/inkomsten Gemeentefonds: er werd gesteld dat hoe meer de gemeente uitgeeft aan de 
Veiligheidsregio hoe minder de gemeente wellicht zelf kan doen voor het deel van de eigen te nemen 
veiligheidsmaatregelen. Daarbij was de vraag of het college hierin meer inzicht kan verstrekken richting de 
vergadering van 3 juni a.s. Dit kan de burgemeester niet beloven omdat het een lumpsum financiering betreft. 
De gemeente mag ermee doen wat men wil. Het ging over de gekozen verdeelsleutel (die is bepalend voor dat 
onderdeel van het Gemeentefonds) omdat daarin rekening gehouden wordt met een aantal parameters die voor 
veiligheid gelden. Wat men vervolgens extra doet of niet, daar gaat de Veiligheidsregio niet over. Dat is aan de 
raad.  
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 Uiteraard kan het college inzichtelijk maken hoeveel men per jaar aan veiligheid kwijt is (dit staat immers ook 
in de begroting) en wat de gemeente op dat onderdeel binnenkrijgt. Maar of dit meer of minder is durft de 
burgemeester nu niet te zeggen. Hij zegt toe deze vraag voor te leggen aan de afdeling financiën. Als het niet 
lukt om dit voor de raadsvergadering inzichtelijk te maken komt dit onderdeel terug in de eerstvolgende 
commissievergadering. 

 
Aanvullende beantwoording  de heer F.  Klaassen: 

 Discussie over de komende jaren: het huidige bestel van brandweerzorg is op termijn niet meer houdbaar. Op dit 
moment is er sprake van stapeling van functies, men zal dan ook moeten zoeken naar andere vormen. Een ander 
facet daarbij is het loopbanenbeleid. De FLO regeling is een kwestie van uitstroom. Straks krijgt men te maken 
met mensen die niet meer paraat uitrukken. De komende jaren zal men hierover een fundamenteel gesprek 
moeten voeren, dit speelt landelijk en dit thema wordt opgepakt in die context.  

 Gemeentefonds: als de verdeling van het Gemeentefonds anders wordt, wordt de begroting geactualiseerd. 
 
Reactie leden J. Kleijnen, C. Fulmer-Bouwens en M. Knubben.  
 
Uit de reactie van de heer Laumen ten aanzien van het werven van vrijwilligers voor de brandweer maakt de 
voorzitter op dat de heer Laumen terdege kansen ziet voor de toekomst. 
 
De voorzitter concludeert dat de burgemeester heeft aangegeven de door het college opgestelde zienswijze mee 
terug te nemen naar het college en dat er op 3 juni a.s. een separaat voorstel ter besluitvorming aan de raad wordt 
voorgelegd, inclusief nadere motivatie over de € 2.2 miljoen. 
 
De voorzitter bedankt de heer Klaassen voor zijn aanwezigheid en inbreng.  
 

6.b Brief (81) Veiligheidsregio Zuid Limburg 
inzake begroting 2020 en 1e 
begrotingswijziging 2019, met het verzoek 
aan de raad om vóór 1 juni a.s. een 
zienswijze in te dienen 
 

De behandeling heeft plaatsgevonden bij agendapunt 6.a. 
 
De voorzitter concludeert dat de commissie zich niet kan vinden in de door het college voorgestelde zienswijze.  
Zoals voorgesteld wordt er op 3 juni a.s. een separaat voorstel te besluitvorming aan de raad voorgelegd. 

6.c Brief (80) Veiligheidsregio Zuid Limburg 
en Melding Coördinatiecentrum inzake 
jaarstukken 2018, met het verzoek aan de 
raad om vóór 1 juni a.s. een zienswijze in 
te dienen. 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de eerste termijn. 
 
De voorzitter concludeert dat de commissie zich kan vinden in de door het college voorgestelde zienswijze en 
adviseert het presidium het college te vragen deze zienswijze mee te nemen in het samenvattende raadsvoorstel 
dat op 3 juni a.s. ter besluitvorming aan de raad wordt voorgelegd. 
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7. Brief (63) Veiligheidsregio inzake 

risicoprofiel Veiligheidsregio Zuid Limburg 

en brief (79) Veiligheidsregio inzake 

aanvullend schrijven over risicoprofiel 

Veiligheidsregio Zuid Limburg, met het 

verzoek aan de raad om vóór 1 juni a.s. 

de wensen omtrent het in het beleidsplan 

op te nemen beleid kenbaar te maken 

 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de eerste termijn. 
 
Desgewenst kunnen de fracties vóór 1 juni a.s. nog hun wensen ten aanzien van het in het beleidsplan op te nemen 
beleid bij de griffie kenbaar maken. 
 

8. Presentatie gebiedsscan/cijfers 2018 
politie  

De heer L. Notten (chef basisteam Valkenburg) verzorgt de presentatie ten aanzien van de politiecijfers over 2018 
en 2019. 
 
Reactie leden M. Knubben, N. Dauven en J. Kleijnen.   
 
Beantwoording de heer L. Notten: 

 Cameratoezicht parkeerplaatsen: het plaatsen van camera’s werkt preventief en zal zeker helpen om 
beschadiging en diefstal tegen te gaan. Het is aan de gemeente om te bepalen of de kosten afwegen tegen de 
baten.  

 Problematiek in het buitengebied: dumpingen in het buitengebied zijn niet of weinig aan de orde in Valkenburg.  
Met de presentatie is geprobeerd aan te geven waar de accenten liggen en waar de aandacht het meest naar 
uitgaat. Desgewenst kan de heer Notten vragen of er in 2018 sprake was van dumpingen. Ten aanzien van 
stroperij en het zich ophouden in het buitengebied, komt deze problematiek niet meteen op het bordje van de 
politie terecht. Dit gaat veel meer richting de toezichthouders van de provincie, de zogenaamde groene brigade. 
Hetgeen nu op het bordje van de politie terechtkomt, krijgt in ieder geval niet de prioriteit die lid Dauven 
daaraan zou willen geven. Uiteraard is de heer Notten bereid bij de groene brigade te vragen hoe groot het 
probleem is. 

 Drugsoverlast: de heer Notten vraagt de commissie meldingen van overlast door te geven aan de wijkagent.  

 Mishandelingen: de mishandelingen nemen inderdaad toe, evenals de intolerantie bij mensen. In de presentatie 
gaat het over mensen die naar aanleiding van mishandeling aangifte doen.  

 Vrijgezellenfeestjes: het sturen en aanpakken van overlast hiervan is lastig : de politie heeft wel contact met 
horecaondernemers en daarbij wordt gevraagd de politie op de hoogte te houden als er sprake is van 
bijzonderheden zodat de politie daar in een vroegtijdig stadium op kan inspringen. 

 Dalende cijfers: als er sprake is van vermogensdelicten doen mensen aangifte omdat zij iets nodig hebben voor 
de verzekering. Uiteraard hoopt de heer Notten dat mensen ook vanuit een ander oogpunt aangifte doen.  
Bij leefbaarheidsproblemen (waarbij melding moet worden gemaakt in het kader van drugsoverlast) kan de heer 
Notten zich voorstellen dat mensen moe worden van het feit dat men het steeds opnieuw moet melden. 

 Inzet wijkagenten: tijdens het laatste overleg is hier uitvoerig over gesproken. Het basisteam heeft een sterkte 
van 93 fte, dit is 1 á 2 mensen boven de sterkte maar nog steeds erg krap. Dit feit is al diverse keren kenbaar 
gemaakt bij de gemeentelijke besturen. Uiteraard heeft dit zijn weerslag op de inzet van wijkagenten. Het 
afgelopen jaar was er sprake van ondersteuning vanuit de gemeente Maastricht. Dit betekent dat 8 mensen voor 
een bepaalde tijd hebben uitgeholpen, maar die gaan voor de zomer bijna allemaal weer terug naar Maastricht. 
Gelukkig blijven er wel enkele mensen achter. 
Op dit moment wordt onderzocht of het mogelijk is door op een andere manier effectiever en efficiënter te 
werken zodat de roosterdruk bij de wijkagenten afneemt.  
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De heer Notten wil er graag voor zorgen dat de wijkagenten datgene wat in de landelijke norm staat dat zij 
moeten hebben voor hun wijk, dat de gemeenten dit ook kunnen garanderen. Want het aantal wijkagenten is nu 
op peil (dit geldt voor alle gemeenten) en de heer Notten wil proberen de wijkagenten 2 dagen in de week te 
geven om in hun wijk bezig te kunnen zijn. Daar is men het laatste half jaar goed in geslaagd en de heer Notten 
hoopt dit de komende tijd te kunnen voortzetten. 

 
Aanvullende beantwoording burgemeester J. Schrijen: 

 Problematiek buitengebied: hetgeen waar lid Dauven op doelde heeft te maken met de extra 
opsporingsambtenaar. Het ging over de samenwerking tussen boa’s van natuurorganisaties en de gemeentelijke 
boa’s. De gemeente zelf heeft ook convenanten met de natuurorganisaties rondom de samenwerking en dat hun 
boa’s ook mogen optreden op het terrein van de gemeente. 

 Wijkagenten: de wijkagenten in Broekhem, Schin op Geul en Berg zijn pas begonnen. De burgemeester stelt voor 
een half jaar te kijken wat het oplevert en de commissie hierover te rapporteren. 

 
Mevrouw S. Stassen (Team Veiligheid Toezicht en Handhaving) verzorgt de presentatie ten aanzien van de resultaten 
van het in 2018 vastgestelde integrale veiligheidsplan. 
 
De voorzitter concludeert dat er vanuit de commissie geen aanvullende vragen meer zijn. Hij bedankt de heer 
Notten en mevrouw Stassen voor hun aanwezigheid en inbreng. 
 

9. Voorstel college betreffende Strategisch 

Actieplan Middengebied Zuid-Limburg, 

van groen hart tot groene long 

Er wordt geen gebruik gemaakt de eerste termijn.  
 
De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad (hamerstuk). 
 

10. Bespreekpunten:  

10.a Raadsinformatiebulletin (23) Procedure 

meldplicht datalekken en beveiligings-

incidenten 

Er wordt geen nadere informatie gevraagd.  

10.b Stand van zaken samenwerking Mededelingen burgemeester J. Schrijen inzake:  

 Op uitvoerend niveau (de echte doe dingen) probeert het college op alle fronten naar mogelijkheden te kijken. 
Want alle gemeenten zijn bezig met nieuwe ambtenarenreglementen, de cao’s, etc., daarbij gaat het over de 
pure regelgeving. Misschien is het mogelijk dit soort zaken te bundelen. 

 In de grote regio Zuid Limburg is men bezig met het stuk (Actieplan Middengebied Zuid-Limburg) dat recent is 
vastgesteld. Het college wil graag kijken hoe dit zijn vervolg kan krijgen en hoe de 10 gemeenten regionaal 
kunnen samenwerken (in samenhang met het stedelijke gebied) zodat men als Zuid Limburg één agenda kan 
opstellen. Nu gaat het erom hoe men deze agenda uiteindelijk zo kan neerzetten dat er een vervolg op komt. 
Hoe kan men in samenwerking ervoor zorgen dat iedereen op elkaar blijft aangesloten? Want dit is de manier om 
bij de provincie wat extra druk te krijgen op die grote thema’s. Voor Valkenburg betekent dit dat binnenkort de 
kadernota aan de orde komt, met daarin de punten voor de strategische agenda. Het college wil daarmee snel 
naar de provincie en hoopt dat de provincie – evenals voorgaande jaren – bereid is een financiële bijdrage 
beschikbaar te stellen. Een aantal programma’s zit tot dusver in die lijn en in goede afstemming met elkaar 
proberen de portefeuillehouders binnen nu en een half jaar punten te zetten en te proberen de deputés naar 
Valkenburg te halen. 
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10.c Stand van zaken Agenda Valkenburg De voorzitter concludeert dat de burgemeester de stand van zaken Agenda Valkenburg heeft aangegeven bij 
agendapunt 10.b. 
 

11. Gewestelijke aangelegenheden 
 

Er zijn geen zaken te melden. 

 
12. Rondvraag 

 
De fractie AB heeft de volgende vraag ingediend: 

 

Naast de OR moeten we nu ook vaststellen dat de personeelsvereniging haar activiteiten stopt.  

Kunt u aangeven welk acties er genomen zijn en worden om medewerkers inspraak en betrokkenheid te vergroten? 

 

Beantwoording burgemeester J. Schrijen: 

 Het bestuur van de PV heeft een aantal keren getracht nieuwe bestuursleden te krijgen maar omdat dit niet van 
de grond kwam is het besluit genomen PV op te heffen. Het zittende bestuur was in het verleden teleurgesteld 
over de deelname aan de activiteiten. Het opheffen van de PV is een besluit van het personeel, daar kan het 
gemeentebestuur zich niet in mengen.  De personeelsvereniging is gericht op gezamenlijke activiteiten buiten 
het werk: hierbij is zoals in veel gemeenten de trend dat de oudere medewerkers hier soms wel behoefte aan 
hebben maar de jongere medewerkers dit door hun andere sociale agenda’s anders invullen.  

 De OR is zoals ook in een eerdere ABA commissie aangegeven in de fase van hernieuwde oprichting. In de 

kadernota is hiervoor ook een post opgenomen. In de tussentijd vindt er zoals voorgeschreven altijd een 

personeelsraadpleging plaats bij bepaalde besluiten.  

 

Mededeling burgemeester J. Schrijen ten aanzien van oplopende wachttijden bij het KCC: 

 De burgemeester maakt van de gelegenheid gebruik om te melden dat er is geconstateerd dat de wachttijd voor 

burgers om een afspraak te kunnen maken bij het KCC is opgelopen tot drie á vier weken. Dit is niet acceptabel 

want de burgers moeten in de gelegenheid zijn binnen één week een afspraak te maken bij het KCC. Na het 

bekend worden van dit probleem is er snel actie ondernomen om de oplopende wachttijd terug te brengen naar 

een week. Daar waar de burgers zijn belast met extra kosten (spoedkosten) is besloten deze aan hen terug te 

betalen. De burgemeester vindt het jammer dat hij pas laat op de hoogte is gebracht van deze problematiek. 

 

Reactie lid J. Kleijnen. 

 

Beantwoording burgemeester J. Schrijen: 

 De gemeente roept de inwoners op om zaken te melden. Als er sprake is van kleine dingen zoals een vuilniszak 

die ergens ligt, dan wordt die zo snel mogelijk opgeruimd. De burgemeester beaamt dat de mensen die iets 

gemeld hebben ook een bericht krijgen dat er iets met hun melding is gedaan. In sommige gevallen kan de 

terugkoppeling ook zijn dat het niet mogelijk is iets binnen een week op te lossen. De inwoners moeten in ieder 

geval weten dat er iets met hun melding wordt gedaan. 
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13. Sluiting 
 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter rond 20.52 uur de vergadering. Hij dankt de aanwezigen voor hun 
inbreng. 
 

 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissies Algemene Bestuurlijke Aangelegenheden op 17 juni 2019. 

 

 

 

W. Weerts,              J. Pluijmen, 

voorzitter                griffier 


